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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:788 Gränspolisens resursbrist

I januari 2019 intervjuade Sveriges Radio gränspolisen vid Värtahamnen som 
rapporterade om stora underskott i organisationen när det gäller allt från 
personal till kontorsmaterial och lokaler. Representanter för gränspolisen vid 
Värtahamnen varnar för att problemen är akuta och hämmar gränspolisens 
möjligheter att genomföra sitt uppdrag. Enligt samma gränspoliser har 
problemen påtalats under flera år till gränspolisens ledning och de har även 
kontaktat Justitiedepartementet. 

I augusti 2019 rapporterade SvD att gränspolisens problem fortfarande är stora, 
och en anonym gränspolis kallar gränskontrollen vid Arlanda ”ett öppet såll”. 
Trots att det gått över ett halvår mellan att enskilda gränspoliser vid 
Värtahamnen kontaktade Justitiedepartementet och SvDs rapportering från 
Arlanda tycks svårigheterna för gränspolisen kvarstå.  

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit under 2019 för att säkerhetsställa att 
gränspolisen kan genomföra sitt myndighetsuppdrag och ha kontroll över 
Sveriges gräns?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-22
Besvaras senast
2020-01-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


